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Vragen van de fractie van WaterlandNatuurlijk aan het college van burgemeester en wethouders 
(ingezonden op 16 januari 2022). 
 
 
Vraag 1 
4.1. De overeenkomst met SVN komt later naar de Raad; in januari zegt het college. Wanneer precies? Is 
het dan niet bestuurlijk verstandig de beoogde vaststelling van de regeling te combineren met de 
beoordeling door de raad van die overeenkomst voor wensen en bedenkingen? 
 

Vraag 2 
Anders dan voor de beoogde starters op de woningmarkt zijn er voor duurzaamheid bij banken 
leenmogelijkheden. Wat voegt de optie van lenen bij de gemeente toe? Waarom speelt de gemeente hier 
voor bank ? 
 
Vraag 3 
Hoe wordt hier het risico van overcreditering beheerst ? 
 
Vraag 4 
Kan een voorbeeld worden gegeven van de werking van artikel 7.7 ? 
 
Vraag 5 
Vindt er controle plaats op het daadwerkelijk tot stand komen van de duurzaamheidsvoorziening? Zo nee, 
waarom niet ? Zo ja: wie doet dat ? Wie betaalt daarvoor ? Hoe veel budget is daarvoor waar op de 
begroting voorzien ? En wat gebeurt er, als de voorziening/maatregel niet wordt getroffen ? 
 
Vraag 6 
Wat voor “nadere regels” stelt het college zich voor in artikel 10 ? 
 
Vraag 7 
Wat is de rechtsgang voor een belanghebbende na een afwijzing door het college ? 
 
Vraag 8 
Er zou geld beschikbaar zijn voor inhuur voor advies over de technische of effectiviteitskant ( dus niet 
“effciency”: begrijpen we dat goed? ) van de uit aanvragen blijkende voornemens. Hoe staat het met de 
aanbesteding daarvan? Gaat dat volgens de Europese regels? En, zo ja, is de invoeringstermijn dan 
realistisch? 
 


